
 

 

 

Revidering av vedtektene      Årsmøtesak 11/25 

 

Det er viktig å ha oppdaterte vedtekter. Vedtektene våre har ikke formelt vært oppdatert 
siden 2018, da vedtektene ble endret til Interimsvedtekter. Styret satte ned en 
arbeidsgruppe, bestående av Gunnar I Volden og Steinar Støre, som har gått igjennom 
vedtektene for å se om det er nødvendig å gjøre endringer. Arbeidsgruppen har hatt en 
grundig gjennomgang og foreslår en revisjon i tråd med faktiske forhold. Det samme 
gjelder for Veireglementet. 

Det presiseres at dette ikke handler om noen realitetsendringer, men om en oppdatering 
og rydding i vedtektene for å tilpasse dem til dagens faktiske forhold. 

Denne gjennomgangen er ment å gjøre vedtektene mer oversiktlige og brukervennlige, 
samt å sikre at de gjenspeiler de praktiske løsningene vi allerede følger i dag. Med andre 
ord, dette er en rydderevisjon, og det er ingen endringer som vil påvirke grunnlaget for 
hvordan velforeningen fungerer. 

 

Styrets innstilling: Det reviderte dokumentet legges fra for årsmøtet til godkjenning. 

 


